
Agenda og referat for bestyrelsesmøde 13.12.2022 
 
1. Evt. indlæg fra fremmødte medlemmer 
- opfølgning på medlemsforslag om bogreol (Bo, Jesper) 
- Ingen indlæg i dag – Og OK til forslaget om at sætte en bogreol op.  
 
2. Godkendelse af referat fra sidst + opfølgning siden sidst 
Referat er godkendt  
- opdaterede lejevilkår for klubhuset (Henrik) 
Lejevilkår er opdateret og lægges på hjemmesiden  
- debrief klubkonference Vingsted 
God klub konference – med mange gode input  
- debrief møde med fritidskonsulent Thorbjørn/Henrik Middelfart Kommune 
Godt møde med kommunen 
 
3. Økonomi 
- status på økonomi ultimo 2022, herunder opfølgning restance (Brian) 
Økonomi gennemgået  
 
4. Ungdom/Sejlerskole/Bridge/ 
 
5. Klub-aktiviteter 
- ungdomsarrangementer i januar/februar (Morten)  
Der er lagt aktiviteter i kalenderen på FB/Hjemmeside 
- øvrige arrangementer i pipeline? 
Kursus i meteorologi – Bo tager den 
Bo finder en dato – annonceres på FB/Hjemmeside 
Kursus i track-plotter m.m. v Lars Lauridsen Bo tager kontakt 
Lars finder en dato – annonceres på FB/Hjemmeside 
Reparation af glasfiber – spørg evt Mathias 
Per spørger Mathias 
Motorkursus 
Undersøges – Brian  
VHF – kursus – Per 
Per undersøger muligheder og priser  
Yacth skipper 3 – Per  
Per undersøger muligheder og priser  
Tilrigger fest - ? 
 
Så vidt muligt åbnes aktiviteter for andre sejlklubber, evt. mod et mindre gebyr 
 
6. Generelt/udvikling: 
- opfølgning på GDPR-compliance (Brian) 
Den er opdateret og ligger på hjemmesiden  
- oplæg til digitalisering af medlemshåndtering (Morten/Brian) 
Der er et ønske om at digitalt medlemshåndterings-system og Conventus er valgt som den bedste 
mulighed i samspil med Dansk Sejlunions ”Ombord” som forventes i drift i løbet af 2023. Morten og 
Brian går videre med implementering og laver oplæg til en implementeringsproces, herunder 
kommunikation til medlemmerne som drøftes 10 jan.  
- opfølgning på klubhus-indretning 
Der er kommet ny varmepumpe op.  


